
       
PROTOKOLL                                   1(3) 
Boråsavdelningen 
2025-01-22 

 
   
 
 
Art   Styrelsemöte § 01.01 - § 01.11 
 
    
Tid   Kl. 12:00 – 13:00 
 
 
Plats    Teams 
 
 
Närvarande  Ordinarie ledamöter    
   Malin Särén  ordförande 

Monika Svärd Krans  
Lena Mellblad   
Kristina Nyberg Smahel    
Daniel Cavrak    
Jens Ekström från § 01.05 
Maria Gustafsson  frånvaro  
Catarina Andersson  
David Raja  frånvaro  
 
Suppleanter 
   
Johanna Yrvelid 
Marlene Mc Leod Jakobsson  
Nihad Selimovic     
 

 
    Adjungerad 

Petra Johnsson frånvaro  
  
Inbjudna  

 Matias Sahlén  
Carolina Karlsson frånvaro från § 01.07  
Moa Andersson frånvaro 
Daniel Sjögren  frånvaro 
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§ 01.01 
Mötet öppnas       
Ordförande hälsade alla välkomna till styrelsemötet. 
 
§ 01.02 
Dagordning 
Dagordningen godkändes 
   
§ 01.03 
Val av sekreterare och justerare      
Till sekreterare valdes Catarina. Till att jämte ordförande justera dagens protokoll utsågs 
Johanna. 
 
§ 01.04 
Föregående mötesprotokoll godkändes 
 
Beslutsfrågor 
 
§ 01.05 
Val av skyddsombud/ombud 
Styrelsen beslutade att välja ombud och skyddsombud enligt bilaga 1. 
   
§ 01.06 
Medlemsaktiviteter 2025 
Malin redogjorde för kommande medlemsaktiviteter, bland annat årsmöte, golfturnering, 
medlemsutbildning, chefsutbildning, medlemsresa  och klädbytardag. Vintergalan är planerad 
7 november. En grupp från styrelsen kommer att utses för att arbeta med vintergalan.  
 
Styrelseutvecklingsdag planeras i maj.  
 
Styrelsedagar planeras 3 – 5 november, högst troligt i Bryssel. 
 
Styrelsen beslutade att godkänna ovanstående planering.  
 
§ 01.07 
Information medlemsutveckling 
Malin informerade att hon har inventerat Visions medlemmar på de olika förvaltningarna med 
hjälp av en ombudsman. Detta för att det ska bli lättare att hitta yrkesgrupper som vi behöver 
fokusera på. Just nu planeras en yrkesträff för kommunens samordnare.  
 
§ 01.08 
Årsmöte 
Kallelse till årsmöte har gått ut 21 januari 2025 
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§ 01.09 
Vice kassör 
Monika frågade om någon är intresserad av uppdraget som vice kassör. Johanna anmälde 
intresse, under förutsättning att hon sitter kvar i styrelsen.  
 
§ 01.10 
Centrala arbetsgrupper 
Årets arbete i de flesta centrala arbetsgrupperna har inte påbörjats.  
 
Kristina informerade om att HÖK-gruppen haft ett första möte för att se över löneskillnader och 
lönespridning i olika yrkesgrupper. Redan nu kan det konstateras att det finns löneskillnader 
bland chefer.  
 
Centrala avtalsgruppen kommer att träffas på måndag.  
 
§ 01.11 
Mötets avslutande 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
Vid protokollet  
 
 
 
_________________________________  
Catarina Andersson   
Sekreterare     
 
 
 
Justering 
 
 
 
 
_________________________________ _______________________________ 
Malin Särén    Johanna Yrvelid 
Ordförande    Justerare 
 


